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ÅNGERMANLANDS DISTRIKTSFÖRBUND (ÅBF) 
 

Protokoll vid styrelsemöte 2021-10-13, 17:00 i Ullånger 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Närvarande:  Ordinarie ledamöter: 

Ann Lidfors (AL), Anders Lundgren (ALu), Jerry Mähler (JM),  

Karl Norberg (KN), Sven-Arne Staflund (SAS) och Per Strandberg (PS) 

 Anders Elfving (AE) 

 

Suppleanter: 

 Ingrid Sundgren (IS) och Nils-Erik Östman (NEÖ) 

 

  

§ 1 Mötets öppnande  

 Ordförande Jerry Mähler öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

§ 2 Dagordning.  

 Beslöts arbeta efter den framlagda dagordningen för mötet. 

  

§ 3 Justerare 

Att utöver ordförande justera protokollet valdes Karl Norberg. 

 

§ 4 Föregående protokoll 

Protokollen från konstituerande styrelsemöte och styrelsemötet 2021-08-04 gicks igenom 

och lades därefter till handlingarna.  

 

§ 5 Ekonomi 

Anders Elfving redogjorde för det ekonomiska läget. Ruterkontot och bankkontot visar i 

dagsläget på likvida medel på ca 76.450 kr.  

Resultat- och balansräkning för verksamhetsåret 2020/2021 visar på ett överskott med ca 

18.000 kr.  

Budget för verksamhetsåret diskuterades och som visar att med en omsättning på  

ca 50.000 kr blir resultatet 0 kr.  

 

§ 6 Policy för avtackning och premiering av styrelsearbete 

Vid styrelsemötet 2021-08-04 beslöts att förslaget om policy för avtackning och 

premiering av styrelsearbete skulle behandlas och beslutas på kommande styrelsemöte.  

 

 Förslagen vid årsmötet 2021-06-30 var enligt följande: 

 

 Avtackning 

 När en styrelsemedlem slutar bör det vara tydligt hur avtackning ska genomföras. 

Förslaget är att alla oavsett befattning i styrelsen ska avtackas på samma sätt.  

Vid årsmötet sker avtackningen med en blomstercheck på 100 kronor samt  

en notering i protokollet. Start nästkommande årsmöte hösten 2021. 
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Gratifikation  

Styrelsemedlem som deltar i styrelsen oavsett befattning ges en premie på  

500 kronor vid årsmötet efter 5 års arbete. Vid 10 års styrelsearbete får styrelsemedlem 

1.000 kronor. Efter 10 års arbete premieras styrelsemedlem  

med 500 kronor för varje avslutad 5-års period. 

En matrikel upprättas som tar hänsyn till sittande styrelse som får ligga till  

grund för ovanstående till kommande årsmöte hösten 2021. 

 

Styrelsen beslutade efter handuppräckning  

  att anta det framlagda förslaget enligt ovan där ledamöterna AL, Alu, KN, AE och PS 

röstade ja och ledamöterna JM och SAS lade ner sina röster. 

 

§ 7 Läget hos klubbarna 

 Klubbarna har startat upp livespelet och antalet spelar har minskat hos samtliga klubbar  

 

   Skog  3–4 bord 

  Härnö BS 7–8 bord 

  Docksta 5–7 bord 

   Ö-vik  7–8 bord  

  Sollefteå 4–5 bord 

    

§ 8 Översyn av stadgarna 

 SAS informerade om sitt arbete med stadgarna och hänvisar till sitt utskick av Upplands 

Bridgeförbunds stadgar. SAS anser att dessa stadgar är väl strukturerade och kan ligga 

som underlag vid stadgeöversynen. 

  

Ledamöterna uppmanades att läsa igenom stadgarna för ÅBF och funderar på vilka 

paragrafer som inte är tillfyllest samt jämföra Upplands BF stadgar och andra distrikts 

stadgar som går att hitta via SBF:s hemsida.  

 

 Beslutades att hänskjuta frågan till nästa styrelsemöte  

  

§ 9 Kommande årsmöte 2021-10-27 

 Information om mötet har lagts ut på hemsidan. 

Inga motioner har inkommit och dagordning enligt stadgarna.  

Ingen verksamhetsberättelse har gjorts för verksamhetsåret 2020/2021. 
 

Beslutades att uppdra till Anders Lundgren att ordna detta. 
 

Övriga handlingar inför årsmötet anses utskickade till klubbarnas ombud genom dagens 

styrelsemöte. 

 

§ 10 Valberedningsfrågor 

 Följande ledamöter är aktuella för omval: 

 JM, Alu, PS, SAS,  IS och NEÖ 

 

Beslutades att om någon av ovanstående ledamöter avsäger sig omval skall kontakt tas 

med valberedningen senast 17/10 2021.  

  



  
 

             sida 3 (3) 

 

§ 11  Övriga frågor 

Ordförande informerade om 

  att det kommer nya systemdeklaration regler för ifyllande på nätet 

 ev. cirkel för uppdatering TL och sekretariat 
  

 Beslutades att utse SAS till ombud vid SBF:s digitala Riksstämma 19–21/11 2021. 

 

 

§ 12 Nästa möte 

  Beslöts att nästa styrelsemöte blir i Ullånger 2021-11-24 kl. 17.00. 

 

§ 13 Avslutning 

  Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 Vid protokollet 

 

 

 ………………………………… 

Sven-Arne Staflund, sekr. 

  

 

 …………………………………  …………………………………. 

Jerry Mähler     Karl Norberg 

 Ordförande     Justerare 


